
 1 

Protokół  Nr  2/2024 

 

ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa oraz Komisji Spraw Społecznych 

odbytego w dniu 25 lipca 2024 r. 

 

 

 W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki  

i Rolnictwa oraz Komisji Spraw Społecznych obecni wg listy obecności, jak stanowi załącznik 

nr 1 do niniejszego protokołu (nieobecny: Piotr Robaczyński). Ponadto w posiedzeniu 

uczestniczyli:  

Burmistrz Pogorzeli – Daria Wyzuj, 

Dyrektor Gminnego Zespołu Oświaty w Pogorzeli – Izabela Walczak, 

Podinspektor ds. rolnictwa, leśnictwa, melioracji i gospodarki gruntami – Martyna Eliasz. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia komisji.  

3. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej w sprawie: 

1) zmian w budżecie Gminy Pogorzela na 2024 rok, 

2) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pogorzela na lata 2024-2035. 

4. Wolne głosy i wnioski. 

5. Zamknięcie. 

 

Ad 1. Otwarcie 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa Rady Bartosz Banaszek  

o godzinie 14:00 dokonał otwarcia posiedzenia, powitał wszystkich radnych i pracowników 

urzędu. Oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczą:  

− członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 8 obecnych (nieobecni: 

Mikołaj Linkiewicz, Piotr Robaczyński),  

− członkowie Komisji Spraw Społecznych – 9 obecnych, 

co pozwala podejmować prawomocne decyzje. 

 

W związku z brakiem uwag, Przewodniczący odczytał porządek obrad posiedzenia: 

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia komisji.  

3. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej w sprawie: 

1) zmian w budżecie Gminy Pogorzela na 2024 rok, 

2) zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pogorzela na lata 2024-

2035. 

4. Wolne głosy i wnioski. 

5. Zamknięcie. 

 

Ad 2. Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia komisji. 
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Protokół ze wspólnego posiedzenia Komisji Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa oraz 

Komisji Spraw Społecznych z dnia 17 czerwca 2024 r. został przyjęty w wyniku głosowania: 

− Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa  - 8 głosów „za” (2 nieobecnych), 

− Komisja Spraw Społecznych - 9 głosów „za”.  

 

Ad 3. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej w sprawie: 

 

1) zmian w budżecie Gminy Pogorzela na 2024 rok 

Burmistrz Pogorzeli Daria Wyzuj przedstawiła powyższy projekt uchwały – omówiła 

zmiany w planie dochodów i wydatków.  

Uwag do projektu nie zgłoszono. 

Przewodniczący posiedzenia Bartosz Banaszek poprosił o zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Pogorzela na 2024 rok:  

− Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 8 głosów „za” (2 nieobecnych), 

− Komisja Spraw Społecznych – 9 głosów „za”. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

2) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pogorzela na lata 2024-2035 

Burmistrz Pogorzeli Daria Wyzuj przedstawiła powyższy projekt uchwały. 

Uwag do projektu nie zgłoszono. 

Przewodniczący posiedzenia Bartosz Banaszek poprosił o zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Pogorzela na 2024 rok:  

− Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 8 głosów „za” (2 nieobecnych).  

− Komisja Spraw Społecznych – 9 głosów „za”. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad 4. Wolne głosy i wnioski 

Głos zabrała Martyna Eliasz – podinspektor ds. rolnictwa, leśnictwa, melioracji  

i gospodarki gruntami, celem opisania sytuacji darowanych dwóch działek w gminie Pogorzela. 

Oznajmiła, że dotyczy to działek o numerze: 1431, znajdującej się przy ul. Glinki, o pow. 150 

m2, sąsiadującej z działką gminną oraz 375, znajdującej się między ulicą Krótką a ulicą 

Słoneczną, stanowiącą drogę. Martyna Eliasz zasugerowała, że przejęcie ich byłoby więc 

zasadne.  

 

O godzinie 14:25 do posiedzenia komisji dołączył radny Mikołaj Linkiewicz. Obecnie  

w posiedzeniu uczestniczą:  

− członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 9 obecnych (nieobecny:  Piotr 

Robaczyński)  

− członkowie Komisji Spraw Społecznych – 9 obecnych. 

 

 Drugą kwestią poruszoną przez Martynę Eliasz była kwestia umowy dotyczącej stawów 

rybackich. Stowarzyszenie wystąpiło z propozycją umowy użyczenia na okres 10 lat, dotyczy 

to 4 stawów: „Jarona”, w Bułakowie, we Wziąchowie i w Głuchowie.  
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Przewodnicząca Rady Anna Foltynowicz zapytała o projekt dofinansowania stawu 

„Jarona”. Burmistrz odpowiedziała, że dofinansowanie nie zostało przyznane.  

Przewodnicząca Rady zwróciła się z kolejnym pytaniem, dotyczącym zainteresowania 

stawami przez Polski Związek Wędkarski.  

Burmistrz uściśliła, że prezes nie potrafił określić, czy koło chce prowadzić dalszą 

działalność. Stowarzyszeniu zależy na czasie, obecnie zadeklarowanych jest 51 członków. 

Umowa z PZW kończy się 29 listopada 2024 r. i od tej daty stowarzyszenie chciałoby przejąć 

stawy. Teren należy do gminy, co umożliwia dalsze próby pozyskiwania dofinansowań. 

 Wiceprzewodnicząca Rady Barbara Pache zasugerowała, że przydałoby się również 

zagospodarowanie stawu na plantach na ul. Krotoszyńskiej.  

Z racji, że stowarzyszenie zwróciło się z prośbą o pomoc ze strony gminy w zakresie 

użyczenia sprzętu do porządkowania terenu, przewodniczący posiedzenia Bartosz Banaszek 

zasugerował, by zakres obowiązków gminy był jak najmniejszy, żeby nie generować kosztów.  

Radni rozpatrzyli pozytywnie propozycję stowarzyszenia.  

 

Głos zabrała Burmistrz Daria Wyzuj, która przedstawiła decyzję Wojewody 

Wielkopolskiej, dotyczącą zwrotu dofinansowania. Decyzja z dnia 24 lipca 2024 r. stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu.  

Burmistrz zadała pytanie radnym, co w tej sytuacji należy zrobić, sugerując, że najlepiej 

będzie spłacić pierwszą ratę i walczyć o kolejną. Zostały podane konkretne kwoty, odsetki już 

nie rosną. Nałożono na gminę obowiązek spłaty pierwszej części należności w terminie do 14 

sierpnia 2024 r. Burmistrz poinformowała, że od decyzji można się odwołać do Ministra 

Infrastruktury w ciągu 14 dni od daty doręczenia. 

 

Ad 5. Zamknięcie 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki 

i Rolnictwa Bartosz Banaszek o godz. 14:58 zamknął wspólne posiedzenie Komisji. 

 

 

                                                                                  Przewodniczący Komisji 

                                                                          Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa 

   

                                                                                       Bartosz Banaszek 

 

                                                                                  

 

Protokołowała:      

Julia Regulska                                                             


